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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Ευαγγελία Λιακούλη – ν. Λάρισας 

    

              Αθήνα, 21/8/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς (1) Παιδείας και Θρησκευμάτων και (2) Εσωτερικών 

Θέμα: «Πίνακες διοριστέων καθηγητών Α’βάθμιας και Β’βάθμιας Εκπαίδευσης:  νέο πρόβλημα ‘’πριν 

αλέκτωρ φωνήσαι τρις’’» 

Ανάστατοι είναι και οι εκπαιδευτικοί της Λάρισας, καθώς για πολλοστή φορά μέσα σε λίγους μήνες – κι 

όπως προειδοποιούσε η Κ.Ο. του Κινήματος Αλλαγής με πρόσφατη, σχετική, κοινή της ερώτηση (αρ. 

πρωτ. 8017-07/07/2020), η οποία ακόμη παραμένει αναπάντητη - παρουσιάστηκε πρόβλημα με την 

πληρωμή του απαιτούμενου ηλεκτρονικού παραβόλου, που κατέθεσαν ορισμένοι εκ των  

εκπαιδευτικών, στο πλαίσιο προκήρυξης θέσεων μόνιμων αλλά και αναπληρωτών εκπαιδευτικών, με 

αποτέλεσμα να δημιουργούνται πλέον κατάφορες αδικίες στη σύνταξη των σχετικών πινάκων του 

ΑΣΕΠ.  

Επιπροσθέτως, τόσο ΔΟΕ όσο και ΟΛΜΕ ευθέως καταγγέλλουν σωρεία λαθών και αδικιών ως προς την 

αξιολόγηση και μοριοδότηση των προσόντων και της προϋπηρεσίας των εκπαιδευτικών πρωτοβάθμιας 

και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, οι οποίοι συμμετείχαν στην Προκήρυξη του Υπουργείου Παιδείας 

για τους μόνιμους διορισμούς. 

Συγκεκριμένα, καταγγέλλεται από μεγάλο αριθμό εκπαιδευτικών πως παρατηρούνται «καραμπινάτες» 

αδικίες και ως προς την κατάρτιση των πινάκων, και ως προς τον υπολογισμό των μορίων βάσει 

προϋπηρεσίας του υποψηφίου κι άλλων προσόντων, ενώ υπάρχουν και αυτοί οι οποίοι παρότι 

υπέβαλαν αίτηση, τα ονόματά τους δεν συμπεριλαμβάνονται στους πίνακες κατάταξης του Υπουργείου 

Παιδείας (!). 

Σημειώνεται, επιπλέον, πως από τους προσωρινούς πίνακες που καταρτίστηκαν, θα προσληφθούν, 

ειδικά για τη σχολική χρονιά 2020-21, οι αναπληρωτές εκπαιδευτικοί, ενώ από τους οριστικούς 

πίνακες, που θα προκύψουν μετά τη διαδικασία των ενστάσεων, θα γίνουν οι 10.500 διορισμοί Γενικής 

Εκπαίδευσης στην Δευτεροβάθμια και Πρωτοβάθμια εκπαίδευση για τα έτη 2020 και 2021. 

Δεδομένου ότι κατόπιν των παραπάνω η ΔΟΕ ζήτησε συνάντηση με τον Υπουργό Εσωτερικών, κ. Τάκη 

Θεοδωρικάκο, προκειμένου να βρεθεί λύση στο ανωτέρω μείζον πρόβλημα, ενώ και η ΟΛΜΕ ζητά 

άμεση συνάντηση με την Υπουργό Παιδείας κα Νίκη Κεραμέως. 

Δεδομένου ότι όπως έχει διαμορφωθεί η κατάσταση και εξαιτίας των αβλεψιών της πολιτικής ηγεσίας 

των συναρμόδιων Υπουργείων ταλαιπωρούνται χιλιάδες υποψήφιοι εκπαιδευτικοί, οι οποίοι πλέον 

βρίσκονται αντιμέτωποι με τον αποκλεισμό τους από τους πίνακες διορισμών-προσλήψεων και τη 

συνεπακόλουθη ανεργία. 

Δεδομένου ότι στο ενιαίο πληροφοριακό σύστημα για την ηλεκτρονική υποβολή αιτήσεων και την 

διαχείριση προσωπικού Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης στην Ελληνική επικράτεια 

(ΟΠΣΥΔ) πολλά ονόματα υποψηφίων καθηγητών, ενώ φαίνονται ορθώς καταχωρισμένα, δεν έχουν 
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προσμετρηθεί στους προσωρινούς πίνακες του ΑΣΕΠ, με αποτέλεσμα οι εν λόγω εκπαιδευτικοί να 

έχουν ραγδαία πτώση στη σειρά τους στους σχετικούς πίνακες. 

Δεδομένου ότι τα λάθη αυτά σε συνδυασμό με την απόφαση του Υπουργείου Παιδείας για προσλήψεις 

αναπληρωτών από τους προσωρινούς πίνακες για το σχολικό έτος 2020-21 σημαίνουν αυτόματα τον 

αποκλεισμό πολλών αναπληρωτών, οι οποίοι δικαιούνται την πρόσληψή τους, αφού η διαδικασία των 

ενστάσεων και η έκδοση των οριστικών ορθών πινάκων θα ολοκληρωθεί αρκετούς μήνες αργότερα. 

Δεδομένου ότι το Δ.Σ. της ΔΟΕ έχει κάνει λόγο εδώ και καιρό για «τεράστιες αδικίες» που έχουν 

δημιουργηθεί σε βάρος αναπληρωτών εκπαιδευτικών, στους πίνακες διορισμών-προσλήψεων Ειδικής 

και Γενικής αγωγής, οι οποίοι εξαιτίας δυσλειτουργιών του συστήματος υποβολής αιτήσεων 

εμφανίζονται να μην έχουν πληρώσει το παράβολο για τη συμμετοχή τους στο διαγωνισμό του ΑΣΕΠ 

ακόμη και αν αυτό (σε πλήθος περιπτώσεων) έχει πληρωθεί (!). 

Ερωτώνται οι συναρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Πως απαντούν σε όλο το παραπάνω διοικητικό «αλαλούμ», αναφορικά με τη διαδικασία 

προσλήψεων καθηγητών, τόσο μονίμων, όσο και αναπληρωτών; 

2. Πως προτίθενται να επανορθώσουν τις ανωτέρω αβλεψίες, προκειμένου να μην αδικηθεί 

κανείς από τους υποψήφιους καθηγητές που συμμετείχε στους διαγωνισμούς των εν λόγω 

προκηρύξεων, ιδίως από την στιγμή που εξωθούνται στην ανεργία, χωρίς καμία δική τους 

ευθύνη; 

3. Είναι στις προθέσεις τους να προχωρήσουν άμεσα σε σχετική νομοθετική ρύθμιση ώστε να 

αποκατασταθεί η διαφαινόμενη αδικία εις βάρος των ανωτέρω εκπαιδευτικών; 

 

 

 

                                Η Ερωτώσα Βουλευτής 
 

     Ευαγγελία Λιακούλη  
          

 
 

 

 




